

卡柏新帖 2025 年 10 月 11-14 日：

在文明与宗教出现之前。

人类曾经明白天上七颗蓝星的深意。

“你能束缚昴宿星团的甘美影响吗？”——《约伯记》38:31

地球上最古老的故事皆围绕昴宿星团，因人类种族的主要基因始祖——那些曾以友人与导师身份公开造访的存有——正源自昴宿星团。

昴宿星团接触的记忆虽已淡去，但数字 7 却被编码进世界各地的远古传说。

《圣经》《托拉》《古兰经》《吠陀经》、佛教典籍、古埃及、美索不达米亚、古希腊等众多文明中，皆可见对“7”的正面记载。

昴宿星人（即圣经中的天使）乃始与终，既在人类起源之初（原始进化）降临，亦在终结之时（扬升重生）现身。

The world's **oldest** story?
Astronomers say global myths
about 'seven sisters' stars may
reach back 100,000 years

And in the midst of the **seven** lampstands
One like the **Son of Man**, clothed with a
garment down to the feet and girded about
the chest with a golden band. His head and
hair were white like wool, as white as snow,
and His eyes like a flame of fire; His feet
were like fine brass, as if refined in a furnace,
and His voice as the sound of many waters;
He had in His right hand **seven stars**, out of
His mouth went a sharp two-edged sword,
and His countenance was like the sun
shining in its strength.

REVELATION 1:13-13

世界上最古老的传说？天文学家表示，有关“七姐妹”恒星的全球性神话可能可追溯至 10 万年前。

在七盏灯柱中间，有一盏灯格外引人注目，那灯的灯罩如同人的外衣，一直垂到脚部，灯座四周还环绕着一圈金边。他的头和头发如羊毛般洁白，如同雪般洁白，他的眼睛像火焰般炽热；他的双脚如同精炼过的青铜，仿佛在熔炉中经过了反复锻造；他的声音如同众多水流的轰鸣；他右手拿着七颗星星，从他口中伸出一把锋利的双刃剑，他的面容犹如光芒四射的太阳。

启示录 1:13-13

Before civilization. Before religion.

Humans once understood the importance of 7 bluish stars in the sky.

"Canst thou bind the sweet influences of the Pleiades?" -Job 38:31

The reason that the oldest stories on Earth are about the Pleiades is because the primary genetic parents of the human race, who once openly visited as friends and teachers, are from the Pleiades.

The memory of Pleiadian contact faded but the number 7 was encoded into ancient stories around the world.

Positive references to "7" are found in the Bible, Torah, Quran, Vedas, Buddhism, in ancient Egypt, in ancient Mesopotamia, in ancient Greece, and many more.

Pleiadians (the biblical angels) are the Alpha and the Omega, who were here at the beginning of humanity (original upgrade) and here at the ending as we begin again (ascension).

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1978107123449139453

2025.10.14

Christopher Columbus witnessed a bright UFO rise from the ocean and blink.

克里斯托弗·哥伦布目击了一个明亮的 UFO 从海洋升起并闪烁。

Just like whistleblowers have been reporting lately.

正如最近揭露者所报告的那样。

This was Galactic Federation.

这是星系联邦。

It was Columbus's soul plan to experience this so it would be

documented and later understood when humans were ready.
经历此事是哥伦布的灵魂计划，这样它就会被记载并且之后在人们准备好的时候被理解。



2025.10.14 1

银河存有，亦或耶洛因，从未在基因层面限制过人类。

事实恰恰相反。

现代人类是由银河联邦，从进化程度很低的前人类物种升级而来的。

他们始终守护着我们，既抵御外部威胁，也防止我们彻底自我毁灭。

在人类经银河联邦升级，并作为不同种族分散在地球各处后很久，反抗银河联邦的黑暗势力才来此扮演“上帝”。

这些叛徒挑选并做了改动了一支选民血脉，催生了亚当与夏娃的传说。他们伪装成上帝与撒旦的对立面，将人类分化为部落并挑起战争。

新改造的人类身材更高挑，有着蓝色眼睛与椭长头颅，寿命更长。他们被其他人类奉为神明，成为法老、王室以及以色列部落。

他们最终融入普通人群，与我们再无相关性。

真相是：整个人类物种曾被银河联邦拯救免于灭绝，并置入旨在扬升的快速进化轨道。黑暗势力虽被允许用谎言欺骗我们，但人类历史的进程始终掌握在人类自己手中。

地球牢笼一说，始终只是人类的一种心理枷锁而已。

Humans were never genetically held back by galactic beings or Elohim.

It's the opposite.

Modern humans were upgraded by Galactic Federation from less evolved, pre-human species.

They have remained with us to protect us from outside threats, and from completely destroying ourselves.

Long after humans were upgraded by GF and distributed as distinct races around the planet, the dark forces who rebelled against GF arrived to play "God".

These traitors altered one lineage of chosen people, which became the story of Adam and Eve. They pretended to be two sides, God and Satan. They divided humans into tribes and provoked wars.

The new genetically altered humans were taller, with blue eyes and elongated heads, and they lived longer lives. They were worshiped by other humans. They became pharaohs and royalty, and the Tribes of Israel.

They eventually blended in with the population and are not relevant to us anymore.

The truth is, the entire human species was saved from extinction by Galactic Federation and put on a fast track for ascension. The dark forces were allowed to deceive us with lies but the course of human history has been under human control.

The prison was always psychological.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1977707278607552526

2025.10.13

银河联邦管理着我们的时间线。

我们并非每隔数月就随意切换时间线，时间线也不会受到欧洲核子研究中心的影响。

人类无法预测或干预此等层级的规划。

我们正沿着伊凯长老所确定的，通往转变的最佳路径前行。

Galactic Federation manages our timelines.

We're not arbitrarily switching timelines every few months, and timelines aren't affected by CERN.

This level of planning can't be predicted or affected by humans.

We're on the optimum path to the Shift, as determined by Elder Ikai.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1977713067447177282

2025.10.13

How powerful are Pleiadians?

昴宿星人有多强大？

Over the years, Judith has had many visions of our lives as Pleiadians on Taygeta, from daily life, to missions with Galactic Federation.

这些年，朱迪斯有许多我们作为昴宿星人在泰格塔上生活的视像，从日常生活，到与星系联邦一起执行的任务。

She's seen Elder Ikai manifest a craft with one finger in the air.
她曾看见过伊凯长老用一根手指在空气中显化了一个飞行器。
This is the magic we learned from fairies.
这是我们从仙女那里学到的魔法。



2025.10.12 1

The dark forces hiding on Earth don't want you to know that light forces are the ones in the UFOs trying to be seen.
黑暗势力隐藏在地球上不想让你们知道光明势力才是在 ufo 里面的尝试着被人看见的那个。

Not all "angels" will be what you expected.
并不是所有的“天使”都会是你所预期的那样。



2025.10.12 1

I remind Christians that the "angels of light" in the Bible are described as people who use flying crafts.

我提醒基督徒, 那在圣经中的“光明天使”被描述为使用飞行器的人。

Many seem to be stuck in the idea that all angels are "fallen" and that humans are somehow superior beings.

许多人看起来被陷入了：所有天使都是“堕落的”、人类是某种优越的存有，的想法上。

Angels are described as divine beings, with knowledge and abilities beyond mortal humans.

天使们被描述为神圣的存有，有着超越凡人的知识与能力。

Many believe we were made in "God's image" without knowing that Genesis originally said "Elohim" not "God".

许多人相信我们是以“上帝的形象”而被创造的，却不知道《创世纪》原本说的是“耶洛因 (Elohim) 而非“上帝 (God)”。

Elohim are the angels. Humans were upgraded in the image of the angels (galactic beings) not God-Source.

耶洛因是天使。人类是以天使（银河 {星系} 存有）的形象被升级的，并不是上帝-源头。

2025.10.11

Doves = Pleiades

鸽子=昴宿星团

For thousands of years, doves have symbolized love, peace, purity and the Holy Spirit.

数千年来，鸽子象征着爱、和平、纯洁与圣灵。

Interestingly, the word "Pleiades" is also the word for "Doves" in Greek. 有趣的是，“Pleiades”这个词也是希腊语中指“Doves (鸽子)”的那个

词

I believe that ancient Pleiadian contact was encoded in dove symbolism.
我相信古时的昴宿星人接触被以鸽子隐喻。

In the story of Noah, the dove symbolizes hope, and assistance, which was received from Pleiadians.

诺亚方舟的故事中，鸽子象征着希望、与援助，那是从昴宿星人那里收到的。

The Pleiades, also known as the Seven Sisters, were **seven sisters in Greek mythology**. The word "pleiades" means "doves" in Greek.

昴星团，又被称为

“七姐妹”指的是七位姐妹。

希腊神话。在希腊语中，“pleiades”这个词的意思是“鸽子”。



The dove has been a symbol of peace for thousands of years, with its significance rooted in various cultures and religions.

- In ancient Mesopotamia, doves were associated with the goddess Ishtar, symbolizing love and fertility. ⑨ 1
- The biblical story of Noah's Ark, where a dove returned with an olive branch, signified peace and reconciliation. ⑨ 1
- In Christianity, the dove became a symbol of the Holy Spirit, often depicted with an olive branch. ⑨ 1

鸽子作为和平的象征已有数千年的历史，其意义在不同的文化与宗教中都有所体现。

- 在古代美索不达米亚，鸽子与女神伊什塔尔紧密相连，象征着爱情与繁衍。1
- 《圣经》中诺亚方舟的故事中，一只鸽子带回了一根橄榄枝，这象征着和平与和解。1
- 在基督教中，鸽子成为了圣灵的象征，其形象通常配有一根橄榄枝。1

2025.10.11